
 

 

REFERAT FRA MØTE I FORELDRENES ARBEIDSUTVALG, KORSVOLL SKOLE 

 

Tid og sted:   Onsdag 16. januar 2019 kl. 19.30 på personalrommet, Korsvoll skole 

 

Til stede: 

‐ Ole Thomas Thommesen, leder (for 5a) 

‐ Siril Viste Kroepelien (for 2c) 

‐ Maja Anjer (for 4c) 

‐ Camilla Skjæret (for 1b) 

‐ Ulrikke Lunde (for 1a) 

‐ Mark Hall (for 6b) 

‐ Maria Bjaanes (for 6a) 

‐ Hilde Nordbø (for 3c) 

‐ Kristine Wide Aasland (for 3a) 

‐ Marius Trøseid (for 4b) 

‐ Kyrre Emblem (for 4a) 

‐ Mette Lien (for 7c) 

‐ Christina Bruusgaard (for 1c) 

‐ Eli Aspelund (for 5c) 

‐ Ann Christin Vestheim Tveøy (for 6c, vara) 

‐ Anders Sookermany (for 7b) 

‐ Henrik Kolderup, sekretær/økonomi (for 5b) – fra kl. 20.00 

‐ Ingrid Amundsen Welde (2a) 

‐ Mårten Blix (7a) 

Representanter for klasse 2b, 3b og D‐gruppen hadde forfall og møtte ikke. 

Dessuten møtte: 

‐ Annike Refvem, driftsstyreleder (iht. vedtektene)  

‐ Rektor Olav Knutsen og Dan Lorntsen (til sak 3 og 4) 

 

1. Innkalling og dagorden  

Godkjent med de tillempninger som referatet viser.  Det ble besluttet å bytte på rekkefølgen 

av saker fordi driftsstyremøtet ikke var avsluttet ved møtets oppstart. 

 

2. Skolefoto 

Tilbakemeldinger ble gjennomgått. Samlet sett indikerer disse at det var noe misnøye med ny 

leverandør. For skolens bruk er det viktig at portrettene er gode, og elevene er 

gjenkjennelige. Leverandør har lovet skolekatalog til alle, dette er ikke fulgt opp.  

Det ble besluttet at FAU anbefaler skolen å kontakte den tilbyderen som også var til 

evaluering sist, men som ikke ble valgt. 

 

   



 

 

3. Rektor informerer. 

Rektor informerte om elevundersøkelsen for høst 2018. Undersøkelsen viser en positiv 

utvikling fra tidligere år. Tidligere var det en klasse som utmerket seg, i år er tallene jevnere 

fordelt. Det kan forklare hele eller deler av nedgangen. 

Skolen er en Olweus‐skole, men det har skjedd en utvikling i så vel mobbedefinisjon som 

arbeidsmetodikk for å avdekke mobbing. Skolen er bevisst på dette, slik at Olweus‐

tilslutningen ikke skal være en sovepute. Opplæringsloven bruker en inkluderingsparagraf 

snarere enn en mobbeparagraf. Skolen jobber med å ta med seg det beste fra Olweus‐

programmet, men å videreutvikle arbeidsmetodikken. 

4. Status AKS – kjøp av tid i ferier for halvdagsplasser 

 

Skolen har jobbet videre med modeller for denne ordningen og driftsstyret fattet vedtak om 

modell i dag.  Ordningen gjelder for halvdagsplasser som kun har rett til bruk av AKS i inntil 

12 timer per uke, og knytter seg til kjøp av tid i AKS på dager skolen er stengt men AKS er 

åpen. Heldagsplasser har fri rett til bruk av AKS på alle dager AKS er åpen. 

 

Den vedtatte modellen går ut på at innehavere av halvdagsplasser gis mulighet til kjøp av  

hele dager med to måneders søknadsfrist. Skolen har utarbeidet et skjema for bestilling av 

dager. Foreldre søker om antall dager i de respektive ferier.  

 

FAUs representanter med ansvar for AKS har gitt sin tilslutning til modellen som ble vedtatt. 

 

Prisen per dag er satt til kr. 400, som også dekker administrative kostnader med kr. 20,‐. 

 

Der man ikke har nok timer til en hel dag som skal brukes, betales det for hele dagen. Skolen 

jobber med å legge rammene for fakturering. Det legges opp til at påmeldingen er bindende. 

 

Søknadsskjema er foreløpig papirbasert, men skolen jobber med en digital løsning i 

forbindelse med at skolen går over til digital arkivering i nær fremtid. Denne overgangen vil 

for øvrig innebære at skolen får ny post og epostadresse knyttet til nye journalføringsrutiner. 

 

FAU ga uttrykk for at vedtaket fra driftsstyret virker fornuftig. Det ble påpekt at i den grad 

man har behov for påmelding i flere perioder (vinterferier, høstferier, eventuelle uker i 

sommerferien), må den enkelte vurdere om det samlet er gunstigere med heldagsplass. 

 

5. Andre orienteringssaker fra driftsstyremøtet i dag 

Driftsstyret vedtok skolens budsjett for 2019 etter innstilling fra administrasjonen. Det er 

ikke noe spesielt å bemerke til dette, utover at budsjettet samlet sett blir noe strammere enn 

tidligere. Lærertetthetsnormen teller isolert sett positivt, men lokal omfordeling av midler i 

Oslo kommune trekker ned. Skolen når ennå ikke lærertetthetsnormen. Dette skyldes bl.a. 

en del avganger, samtidig som det har vist seg vanskelig å finne tilstrekkelig gode 

pedagogiske søkere ved utlysning. Budsjettet er samtidig ikke stort nok til å dekke full 

oppfyllelse av lærertetthetsnormen, idet det mangler midler til to stillinger. 

For øvrig ligger AKS an til et mindreforbruk på 270.000 for 2019, som er en svært positiv 

utvikling fra tidligere år. Dette skyldes imidlertid også effekten av langtidssykemeldinger. 



 

 

Driftsstyret er likevel positivt til den innsats som er gjort fra FAUs side knyttet til tiltak for å 

bedre den økonomiske situasjonen for AKS. 

Det ble reist spørsmål fra et medlem i FAU om budsjettet kan gjøres tilgjengelig for FAU så 

sant dette er offentlig. Driftsstyret vil vurdere om dette kan og bør etterkommes. 

Det ble videre reist spørsmål fra ett medlem av FAU om dagens budsjettbehandling dekket 

vedlikehold av uteområder. Annike R. opplyste at dette ikke hadde vært særskilt tema på 

dagens møte, men at budsjettet blant annet inneholdt avsetning til drift og vedlikehold. 

Som oppfølgning av saken orienterte FAU‐leder Ole for en henvendelse mottatt fra leder av 

FAU ved Smestad skole. Det er tatt initiativ til en undersøkelse av underfinansiering av skoler 

i Oslo vest/nord. Formålet er informasjonsinnsamling, og deretter et møte 7. februar der 

videre skritt diskuteres. FAU ser på initiativet som verdifullt og Ole vil som FAU‐leder 

medvirke, samtidig som Ole overfor initiativtaker har betonet at dette ikke bør bli en 

øst/vest‐diskusjon. Ole orienterer for prosessen i neste FAU‐møte. 

 

6. Møteplan for senere FAU‐møter 

 

Neste FAU‐møte legges til onsdag 13. februar kl. 19‐30. Denne dagen er det ikke 

driftsstyremøte, som gir bedre tid til en del andre saker som det er nødvendig å behandle. 

 

Påfølgende møte blir 6. mars kl. 1930, som sammenfaller med driftsstyremøte samme dag.  

 

I neste møte besluttes det om etterfølgende møte legges til 10. eller 24. april.  

 

7. Vedtakssaker 

 

Man vendte tilbake til skolefotosaken, se over. FAU vedtok å anmode skolen om å bytte 

leverandør fra dagens leverandør. 

 

Ansvaret for gjennomføringen av arrangementet på 17. mai på skolen ligger hos foreldre på 

tredje og fjerde trinn. Det er praksis for at FAU sørger for at det oppnevnes en leder, samtidig 

som medlemmer av FAU sitter i komiteen. Saken ble utsatt til neste møte.  

 

 

8. Initiativ fra Norges Bridgeforbund og anmodning fra skolen 

 

Maja redegjorde for initiativ fra Norges Bridgeforbund knyttet til skolebridge, jf. epost sendt 

ut i forveien til FAUs medlemmer. Bridgeforbundet ønsker å holde kurs i vinterferien på to 

dager for femte til syvende trinn mot betaling, samt kurs på ettermiddagen. Bridgeforbundet 

ønsker å få komme på skolen og redegjøre kort for bridge overfor elevene i skoletiden. 

Skolen har sagt seg positiv, men ønsker FAUs synspunkter før den sier ja til dette. 

 

FAU hadde ingen innvendinger til at skolen takker ja til dette for femte til syvende trinn, all 

den tid et slikt tilbud ikke vil konkurrere med AKS og svekke oppslutningen om dette.  

 

   



 

 

9. Informasjon fra undergruppene i FAU 

 

Saken utsettes til neste møte.  

Ravnegruppen fikk likevel ordet til å betone behov for at klassekontaktene orienterer om 

ravneordningen overfor foreldrene. Hver FAU‐representant må også minne klassekontaktene 

om dette. 

 

Marius Trøseid orienterte om at Sparebankstiftelsen har innvilget 450.000 til Korsvoll skole 

sammen med Kringsjå skole, for et orienteringsopplegg i regi av Koll. 

 

10. Eventuelt 

 

Eli redegjorde for henvendelse fra foreldre til å starte skoleband. FAU er positive til 

initiativet, og spilte initiativet videre til undergruppen for AKS så langt den gjelder AKS‐

elever, og vil for øvrig vurdere den også så langt den gjelder elever femte til syvende klasse. 

 

FAU kommer tilbake til saken i neste møte. 

 

Møtet ble avsluttet kl. 21.30. 

 

Referenter: Hilde Nordbø/Henrik Kolderup 


